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$ L‘ac{y Abstract

Title of Study: “The impact of light weapons trade on the security sit-
uation in the Sahel”.

Name of Researcher: TADJIN Fatma Zina.
Name of Supervisor of Study: BENHADDA Badis.

Objectives of Study: This study seeks to answer the problematic search
for achieving a set of goals, most notably the phenomenon of illegal
trade of light weapons on the security situation as the study aims to de-
termine the region's future in light of the growing of this phenomenon
in the coastal zone.

Study Samples: The Sahel as a model.

Most Important Results of Study: We conclude from the foregoing
that the Sahel region became the scene of the phenomenon of illegal
trade of weapons has become such a phenomenon that threatens the se-
curity and stability of the region and coastal policies are very vain.

Most Important Recommendations:

e Work on the blocking the sources of light weapons and a strict
arms.
e Controlling the border.



Fhoume de { étude

Titre De L’étude : « L'impact du commerce des armes légeres sur la
situation sécuritaire dans le Sahel ».

Nom Du Chercheur : TADJIN Fatma Zina.
Nom Du Superviseur De L’étude : BENHADDA Badis.

Objectifs De L’étude : Cette étude cherche a répondre a la recherche
problématique de I'accomplissement d'un ensemble de buts, le plus no-
tamment le phénomene de commerce illégal d'armes claires sur la si-
tuation de sécurité comme I'étude a l'intention de déterminer I'avenir de
la région dans la lumiére de la croissance de ce phénomene dans la zone
cOtiere.

Echantillons d'Etude : le Sahel comme un modéle.

Résultats les Plus importants d'Etude : Nous concluons du précédent
que la région Sahel est devenue la scéne du phénoméne de commerce
illégal d'armes est devenu un tel phénoméne qui menace la sécurité et
la stabilité de la région et les politiques cotiéres sont tres vaines.

Les Recommandations les Plus importantes de L.’étude :

e Gel des sources d'armes légeres et un controle strict des armes.
e Controdle de la frontiére.
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